
 

 

 

Z á p i s n i c a  

z výjazdového zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I.  –  

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 20.11.2024 

Začiatok zasadnutia:  08,00 h 

Ukončenie zasadnutia:  10,00 h 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. 

Norbert Turanovič  

Neprítomní členovia:  

MVDr. Vladimír Petráš, MgA. Martina Polievková, ArtD. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

3. Záver 

K bodu 1) 

Výjazdové stretnutie VVO č. I. sa začalo po dohode členov na Ulici M. Mišíka 

(vnútroblok) na základe žiadosti obyvateľov o stretnutie. Predsedníčka VVO č. I. 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných a otvorila stretnutie. 

K bodu 2) 

1.) Členovia VVO č. I. si požiadavky obyvateľov sídliska Mládež vypočuli, išlo 

predovšetkým o: 

- výrub stromov (dvoch menších líp) kvôli avizovanej revitalizácii tohto 

vnútrobloku v najbližšom období. Obyvatelia už kontaktovali pani primátorku 

a TSMPD a bolo im prisľúbené zo strany mesta, že lipy nebudú vypílené ale 

budú presadené do parku Skotňa na Dlhej ulici. S týmto variantom obyvatelia 

výrazne nesúhlasia, požadujú presadenie stromov v rámci tohto vnútrobloku 

(oproti cez chodník). O stromy sa celoročne starajú, polievajú a do budúcnosti 

budú vytvárať tieň a úkryt pred slnkom (Príloha č. 1), 

- obyvatelia chcú byť oboznámení s projektovou dokumentáciou revitalizácie 

vnútrobloku na Ulici M. Mišíka (elektronicky alebo osobne nahliadnuť do 

plánovaného projektu), 

- požadujú oplotenie výbehu pre psov medzi riekou Handlovka a Šumperskou 

ulicou najmä kvôli bezpečnosti psíkov ale aj vodičov automobilov (v súvislosti 

s frekventovanou premávkou na tesne priľahlej vozovke), 
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- obyvatelia žiadajú komplexné vyriešenie dopravnej situácie, predovšetkým 

pred bytovým domom č. 19 (vstup do materskej škôlky). V ranných 

a poobedných hodinách rodičia vozia deti do škôlky a vznikajú kolízne 

a nebezpečné situácie (Príloha č. 2), 

- obyvatelia požadujú opravu ciest a chodníkov pred jednotlivými bytovými 

domami na Ulici M. Mišíka a Bakalárskej ulici (Príloha č. 3.). 

- Členovia VVO č. I. žiadajú o vyriešenie týchto podnetov a požiadaviek 

obyvateľov. 

- Hlasovanie vo všetkých bodoch: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

2.) Členovia VVO č. 1. sa následne presunuli na Cigliansku cestu na základe 

žiadosti o stretnutie obyvateľa p. Štefana Š., ktorý požaduje debarierizovať 

aspoň časť chodníkov – predovšetkým chodníky, ktoré sú často využívane. 

Imobilní občania či matky s kočiarmi majú veľké problémy pri presúvaní sa po 

týchto chodníkoch (Príloha č. 4). 

- Členovia VVO č. I. žiadajú vybrať vhodné chodníky v spolupráci s SMMPD 

a debarierizovať ich. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú vyriešiť v zmysle dopravnej legislatívy zákaz státia 

automobilov pred jednotlivými vchodmi všetkých bytoviek. 

- Hlasovanie vo všetkých bodoch: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

3.) Členovia VVO č. I. žiadajú pokosiť časť pozemku vedľa bytového domu na 

Ulici M. Hodžu 343/1 (Príloha č. 5). 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

4.) Členovia VVO č. I. žiadajú zaradiť do výdavkovej časti rozpočtu komplexnú 

opravu Veľkonecpalskej ulice (pred rodinnými domami) (Príloha č. 6). 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

5.) Členovia VVO č. I. opätovne žiadajú urýchlene vyriešiť zákaz státia 

(celodenného parkovania) na moste na Hornonitrianskej ceste. Aj napriek 

dopravnej legislatíve, ktorá zakazuje státie na mostoch, mnohí obyvatelia 

tento príkaz neakceptujú a následne autá, ktoré vychádzajú v Veľkonecpalskej 

ulice od rodinných domov majú veľké problémy pri vychádzaní na hlavnú 

cestu pre zlú viditeľnosť (Príloha č. 7). 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

6.) Následne si členovia VVO č. I. prešli možnosti vyriešenia požiadavky 

obyvateľa Matúša R., ktorý sa zúčastnil posledného zasadnutia VVO č. I. vo 
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veci chodníkov v mestskej časti Necpaly, ktoré ústia na hlavnú cestu – 

Veľkonecpalskú cestu bez možnosti bezpečného prechodu cez cestu 

po prechode pre chodcov. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú odstránenie chodníka ústiaceho do križovatky 

Veľkonecpalská ulica / Dúbravská ulica (Príloha č. 8). 

- Členovia VVO č. I. žiadajú o doplnenie časti chodníka, ktorý ústi do križovatky 

Veľkonecpalská ulica / Gazdovská ulica, resp. presunúť časť panelov 

z pôvodného chodníka a dobudovať časť chýbajúceho chodníka (Príloha č. 9). 

- Hlasovanie vo všetkých bodoch: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

7.) Z dôvodu iných pracovných povinností členov výboru sa najbližšie zasadnutie 

poslancov výboru volebného obvodu č. I. bude konať v mimoriadnom termíne, 

t.j. 10. decembra 2024 (utorok) o 16.00 hod. na Ul. Hollého 2 v Prievidzi. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

K bodu 3) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala 

za účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a stretnutie VVO č. I. ukončila. 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová  

predseda VVO č. I. 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 
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Príloha č. 1. 
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Príloha č. 2. 
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Príloha č. 3. 
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Príloha č. 4.  
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Príloha č. 5. 
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Príloha č. 6. 
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Príloha č. 7. 
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Príloha č. 8.  

 

 

Príloha č. 9. 

 


